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Abstract (en)
In a support for the sub-division for the interior of a cabinet, with a cutout open at the edge for putting in articles to be stored which project above
the spacing between two supports, in particular support for arrangement in the interior of a refrigerating cabinet (10), which is equipped with a tray
(29) which can be suspended in the cutout (22) open at the edge and which rests with its lateral sections (24, 25) on bearing elements (15) arranged
on the side walls of the cabinet (10), the support (17) is sub-divided into a plane (18) and a tray-shaped (19) set-down surface, the tray-shaped set-
down surface having a fixed (33) and a loose (29) tray part. <IMAGE>

Abstract (de)
Bei einer Ablage zur Unterteilung des Innenraums eines Möbels, mit einer randoffenen Aussparung, zum Einstellen von den Abstand zwischen
zwei Ablagen überragenden Lagergut, insbesondere Ablage zur Anordnung in Innenraum eins Kühlmöbels (10), die mit einer in die randoffene
Aussparung (22) einhängbaren Schale (29) ausgestattet ist und die mit ihren seitlichen Abschnitten (24,25) auf an den Seitenwänden des Möbels
(10) angeordneten Tragelementen (15) ruht, ist die Ablage (17) in eine ebene (18) und eine schalenförmige (19) Abstellfläche unterteilt, wobei die
schalenförmige Abstellfläche einen festen (33) und einen losen (29) Schalenteil aufweist. <IMAGE>
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